
Sundby-Hvorup Boligselskab, Afd. 32 Julius Posselts Vej 11-15 

Bestyrelsesmøde den 19.september 2019 

Til stede : Henriette Nørgaard, John Nørgaard, Jens Svendsen og Hans Jørn Nielsen (ref) 

Afbud : Jette Olsen 

1. Beboermødets forløb 

I forlængelse af beboermødet er der et par ting vi i bestyrelsen skal forholde os til : 

- Belysning på stien på fjordsiden 

- Parkeringssituationen 

Med hensyn til belysningen er der fremsendt et forslag til Teknisk afdeling med forslag til belysning 

med standere og lampe som placeres i en højde svarende til ca. etageadskillelsen. 

Vi håber at det kan nås at udføre den nye belysning inden det bliver alt for mørkt ! 

 

Spørgsmålet om ledige parkeringspladser, eller rettere mangel på, blev aktuel samme aften som 

Beboermødet blev afviklet, idet der ikke fandtes ledige pladser til alle da deltagerne nåede hjem fra 

mødet og enkelte blev henvist til Gæsteparkeringen. 

Bestyrelsen er gået i tænkeboks, men vil straks opfordre alle til at udvise hensyn samt at henvise 

gæster til gæsteparkeringspladserne, specielt når vi når hen sidst på eftermiddagen ved arbejdstids 

ophør og hvor der bliver ”tryk” på pladserne.  

Er der familier med mere end en bil, opfordres disse ligeledes til at bruge gæsteparkerings-

pladserne til bil nr. 2 og efterfølgende. 

Bestyrelsen vil følge udviklingen og se på omfanget af ”uvedkommende” parkering. 

Bestyrelsen vil melde ud når et endeligt forslag er klar. 

Skiltet der sidder ved Gæsteparkeringen sidder så lavt, at når der holder en bil parkeret foran dette 

så ses skiltet ikke – skiltet bør hæves. 

2. Fordeling af bestyrelsens opgaver 

Formand Hans Jørn  

Kasserer John Nørgaard 

Facebook, Sociale arrangementer o.l. Henriette Nørgaard 

 

3. Kommende aktiviteter i efteråret 2019 

Der afvikles de vanlige to arrangementer. 

- 1. søndag i Advent, søndag den 1. december kl. 16.00 

- Julefrokost den 2. fredag i december, den 13. december 

 

4. Diverse 

Hjemmesiden er ikke opdateret – der mangler angivelse af den samlede Afdelingsbestyrelse – kun 

John er anført under afdelingsbestyrelse. 



De sidste par arrangementer, sommerudflugt og Sommerfest er ikke kommet med på hjemmesiden 

Henriette laver en kortfattet omtale, suppleret med et par billeder og fremsender til kontoret med 

anmodning om optagelse. 

Som optakt til dagens møde var formanden på rundtur for at se status på ”Rundgangens” 

anførelser og kunne her glæde sig over at maleren var i gang i trappetårnene, men ved nr. 15, hvor 

maleren havde spartlet væggen, virkede væggen påfaldende klam, måske nærmere fugtig og dette 

forhold bør vurderes nøjere inden der males yderligere. Netop denne væg har jo tidligere haft de 

store afskalninger og løs maling. Er der måske fugtproblemer bag betonen eller ….? Der var 

desværre ikke nogen maler til stede, så der var ikke en umiddelbar vurdering fra maleren. 

 

Her med sluttede mødet. 

 

 

  


